
Dansk Dobermann Klub Generalforsamling 2023  

Generalforsamlingen er godkendt.  

1.  Stemmetællere: Mie Kristensen og Jin Suhr - 19 stemmeberettiget 

2. Dirigent: Bjarke Sabroe fra Dansk Kennel Klub og FCI Dommer. 

3. Formandens beretning er godkendt. 

4. Året er gået ud med underskud – se regnskab i klubbladet. 

Medlem ønsker et mere uddybende regnskab på de diverse poster f.eks. brugsprøver og udstillinger. Dette 

tages til efterretning i bestyrelsen, så alle får et tilfredsstillende og bedre overblik, fremadrettet. 

Medlem spørger til hvorfor der ikke bruges danske dommere. Det er en del billigere at bruge end 

udenlandske dommere. Dette er ikke nødvendigvis korrekt, da som oftest er billige med udenlandske 

dommere. De kræver som regel ikke dommergebyr, kun fly og ophold. Dette bekræfter dirigenten. Desuden 

trækker udenlandske dommere som oftest flere udenlandske udstillere. 

Medlem foreslår at DM åbnes op for at andre racer deltage. Dette tages til efterretning. 

Regnskabet er godkendt. 

Forslag til budget er godkendt. 

Formand understreger at på baggrund af krise og inflation, må vi forvente at større udgifter til pokaler og 

afholdelse af arrangementer, fordi det nu er endnu sværere at få sponsorater og deltagere. De fleste andre 

specialklubber har samme problematik. Dirigent bekræfter at Dansk Kennel Klub ser det f.eks. European 

Dog Show. 

5. Uændret kontingent. 

6. Der er ingen indkomne forslag. 

7. To personer skal vælges til bestyrelsen. Begge kandidater har præsenteret sig på dagen. Allan Ellegaard og 

Madlén Steen forslås og vælges. Sidstnævnte opstillede på dagen, pga. Susanne Skov fratrædelse dagen før. 

8. To suppleanter skal vælges og der foreslås Lars Jørgensen og Sven Bjerkhof. Lars Jørgensen blev 1. 

suppleant og 2. suppleant blev Sven Bjerkhof. 

9. Revisor blev Frederikke Larsen og Martin Frederiksen. 

10.  Flere medlemmer stiller spørgsmål vedr. beslutning af brugsmerit. Der er en debat frem og tilbage om 

dette emne. Medlemmer som arbejder med brugsarbejde, mener at brugsmeritten skal ændres, da der 

ellers ikke er nogen klasse for dem. Utilfredshed med at bestyrelsen har besluttet brugsmerit uden at høre 

medlemmerne. Nogen medlemmer er af den mening at beslutningen skulle have været til afstemning på 

Generalforsamling. Dirigent oplyser at en sådan beslutning er bestyrelsen godkendt til at tage. Formanden 

beklager at det er ikke kommet på bestyrelsesmødets referat i rette tid og forklaring er at avlsansvarlig var 

syg, da punktet var på dagsorden og derfor først op på næstkommende bestyrelsesmøde. Andre 

medlemmer fandt beslutningen god for race og klubbens økonomi. Et medlem gav udtryk for at hun ikke 

deltog til udstillinger fordi hun ønskede at blive Dansk Champion, men får at få muligheden for at vinde 

klassen med brugshund. 



 


